

Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 42. den 2. oktober 2018.

Fremmødte: Jan, Ingolf, Arne, Ellen, Anika, Lars, Josephine, Inger, Minna.

Afbud: Ingen

Mødeleder: Lars

Referent: Inger

Dagsorden.

1. Godkendelse af dagsorden.
 2. Godkendelse af sidste referat.
 3. Formanden orienterer:
 4. Referat fra diverse udvalg.
 - Bygge.
 - Økonomi.
 - Aktivitets.
 - Motions.
 - Redaktion.
 - Udv. Vedligehold.
 - Indv. Vedligehold.
 5. Indkommende forslag.
 6. Bordet rundt.
 7. Evt..
-

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt

2. Godkendelse af sidste referat: Godkendt

3. Formanden orienterer:

- Pernille Sambleben er udgået af bestyrelsen Josephine Fudge er trådt ind i stedet.
- Afd. 41s offentliggørelse via Facebook af brev fra afd. 42 til hovedbestyrelsen, som endnu ikke har været behandlet af hovedbestyrelsen. Afdeling 41 mener at de har ytringsfrihed og derfor kan bruge dette brev. Det skal bemærkes at Ove Hansen er medlem af hovedbestyrelsen, og i den forbindelse har han fået brevet.
- Formand for afd. 42 har talt med formanden for hovedbestyrelsen om sagen, Afdeling 42 mener det er total brud på tavshedspligten, at breve/sager bliver offentliggjort **før** hovedbestyrelsen har behandlet brevet/sagen.
- En enig bestyrelse har ved afstemning, stemt mod forslaget fra afd. 41 om formand og næstformand ikke må være med i diverse udvalg.
- Husudvalg skal ikke nedlægges, der skal samarbejdes om at få huset til at køre.
- Afd. 41 vil gerne at der oprettes en formandsgruppe, vi kan ikke se formålet med dette, da de beboervalgte bestyrelsesmedlemmer, så ikke vil have medbestemmelse, da det så vil være formandsgruppen der tager alle beslutninger.

4. Referat fra diverse udvalg:

- **Bygge:** Intet (afslutning af byggeriet med Entreprenør den 22. november kl.

12 i kvartershuset)

- **Økonomi:** Intet
- **Aktivitet:** udfordring iht. aktivitetskalender, for næste forår, juletur. m.m.
- **Motions:** Inger har smidt nogle unger fra motionsrum/ cykelkælder, John har afsløret tre personer der ikke havde brikker til motionsrummet.
- **Redaktion:** Har læst korrektur, på Løget By Nyt
- **Udv. Vedligehold:** havde møde i Torsdags, frivillig deltage var med og et af forslagene var at lægge kvas til side i stedet for at flise det. Frugttræer, små felter med kål, timian og oregano. Valnøddetræer, ribs og solbær, hindbær. Lave insekthoteller/ fuglehuse som et arrangement, sommerfuglebuske. Der foreslås at der budgetteres med ca. 50.000 kr. på næste års budget.
- **Husudvalg:** Der er p.t. ca. 9.000kr i overskud i Caféen. Ved husmødet kommer deltager fra af. 41S bestyrelse for at deltage i mødet. Deltageren fra afd. 41 mere eller mindre forklarede at de folk der sidder i husudvalget, ikke forstår at sælge noget i Caféen. Da afdeling 41s bestyrelse ikke vil være del af det fælles arbejde i husudvalget, har de har ikke noget at gøre ved udvalgs møderne og da slet ikke at udtales sig. Afd. 41s bestyrelse har vedtaget at være hverken økonomisk eller personlig indblandet ved fællesudvalgene
- **Indv. Vedligehold:** på budget

5. Bordet rundt:

- **Jan:** kursus fra den 11-10 til 13-12 på torsdage. Kend din nabo møde om verdensmiddag den 24. oktober 2018, kl.18,00. Medbring selv mad. Politimøde omkring hvordan det går med området. Ring til politiet hvis du ser en mand der svinger med en kniv eller er truende på tlf. 114.
- **Ellen:** Mangler dato for bestyrelsesmøde med gårdmænd. Skal først ha ringet til John Spælling.
- **Lars:** Der mangler konsekvens omkring behandling af ikke offentliggjorte sager, som sket i ovenstående sag (punkt 3). Ove Hansen bør erklæres inhabil i hovedbestyrelsen, når sager fra afd. 41 og 42 behandles, da han er en del af samarbejdsvanskelighederne mellem afdelingerne.
- **Arne:** Økonomikursus, kursusleder fortalte om reglerne ved regnskab, selv om det bliver lavet forskelligt i afdelingerne. I flg. kursusleder har vi ret til at gå ind og se hvordan boligen ser ud efter syn, for at få fornemmelsen af hvor meget det koster at sætte bolig i stand. Hvornår begynder de på hundeskoven, skulle være fri for kreaturer nu, men er det ikke.
- **Anika:** Nysgerrig på hvor kostumer som er købt til tidligere oktoberfest er, der er to sæt, et herre og et damesæt tilbage, hvor er resten af kostumerne. Opkørsel ved blok 12 er ikke god til kørestolsbrugere, der er afrettet, men ikke så man kan bruge det. Har klaget flere gange til John Spælling. Bommen mellem blok 4 og 6 står åben igen, der er for stor hastighed gennem slangen. Der er tilsyneladende nogen der kender koden til låsen på bommen.
- **Minna:** har været på økonomikursus, fredag gik med venten på kursusleder, på grund af politilukning af vejene, ellers et godt kursus.
- **Josephine:** Ahorntræer der er rundt omkring på p pladsen ved blok 12 bør fældes, de sviner bilerne der står parkeret
- **Ingolf:** intet
- **Inger:** Hjemmeside som punkt på dagsorden og diverse udvalg, navne på hvem der er i udvalgene.

6. Evt.:

Næste Ordinære bestyrelsesmøde: d. 22-10-2018 kl. 19.00

Referent: Inger S. S. Therkelsen

Se vores hjemmeside www.aabvejle-afd42.dk